

inspiration

# DANIEL HOPE

## A PORTRAIT



WARNER  
CLASSICS

**Hingabe und Bravour:** Er gilt als einer der besten Geiger unserer Zeit; die Presse kürte ihn zum „aufregendsten britischen Streicher seit Jacqueline du Pré“. Daniel Hopes Karriere begann früh: Kein Geringerer als Yehudi Menuhin nahm den 10-jährigen unter seine Fittiche und begleitete seinen künstlerischen Werdegang als Mentor. Daniel Hope wird nicht nur als virtuoser Solist und mitreißender Interpret gefeiert, sondern begeistert auch durch seine musikalische Vielseitigkeit und Kreativität sowie sein humanitäres Engagement.

**Dedication and bravura:** He is considered one of the present day's best violinists; the press has dubbed him the "most exciting British string player since Jacqueline du Pré". Daniel Hope's career began at an early age: Yehudi Menuhin himself took the 10-year-old under his wing and accompanied his artistic development as his mentor. Daniel Hope is acclaimed not only as a solo virtuoso and compelling exponent but equally for his musical versatility and creativity and for his commitment to humanitarian issues.

JOHANN SEBASTIAN BACH (1685–1750)		10	ALBAN BERG (1885–1935)	
1–3	Violinkonzert Nr. 1 BWV 1041	13.08	Violinkonzert	
			Teil I: Andante – Allegretto	12.01
WOLFGANG AMADEUS MOZART (1756–1791)		11–16	BÉLA BARTÓK (1881–1945)	
4	Konzert für Violine und Klavier KV App. 56/KV 315f – I. Allegro	12.18	Rumänische Volkstänze Sz 56	6.55
FELIX MENDELSSOHN (1809–1847)		17	DMITRI SCHOSTAKOWITSCH (1906–1975)	
5	Klaviertrio Nr. 1 op. 49	7.44	Violinkonzert Nr. 1 op. 77	
	II. Andante con molto tranquillo	18	II. Scherzo: Allegro	6.40
JOHN FOULDS (1880–1939)			Romanze aus <i>The Gadfly</i> op. 97	5.56
6–9	Apotheosis (Elegy) op. 18	11.18		75.46

### DANIEL HOPE Violine/violin

Knauer · Pressler · Beaux Arts Trio · Camerata Salzburg · BBC Symphony Orchestra  
City of Birmingham Symphony Orchestra · Norrington · Oramo · M. Schostakowitsch

© as shown in the booklet. This compilation © & © 2016 Warner Music Group Germany  
Holding GmbH. A Warner Music Group Company.  
[www.warnerclassics.de/inspiration](http://www.warnerclassics.de/inspiration)

inspiration

- ✓ für/for Verehrer des südafrikanischen Geigenvirtuosen
- ✓ Liebhaber großer Geigenkunst von Bach bis Bartók
- ✓ admirers of the South African violin virtuoso
- ✓ enthusiasts for the high art of the violin from Bach to Bartók

be insp!red!

